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استان فارساستان فارس
کازرون

 بازدید بازرس ویژه استاندار فارس
  از مرکز ۱۶ ساعته منتخب

 کووید ۱۹ شهرستان کازرون

ساعته   ۱۶ مرکز  در  حضور  با  فارس  استاندار  ویژه  بازرس 
این  در  عفونی  پسماندهای  دفع  شیوه   ،۱۹ کووید  منتخب 

مرکز را بررسی کرد.
به گزارش روابط عمومی شبکه بهداشت و درمان شهرستان 
یزدیان  محمدحسین  گفت:  شبکه  بهداشتی  معاون  کازرون، 
آشامیدنی  آب  منابع  ایمن سازی  و  بررسی  هدف  با  که 
شهرستان در راستای پیشگیری از آلودگی با ویروس کرونا 
منتخب  از مرکز شانزده ساعته  بود؛  به کازرون سفر کرده 

کووید ۱۹ نیز بازدید کرد.
بررسی  بر  علاوه  بازدید  این  در  افزود:  طهماسبی  زهرا 
به  خدمت  ارائه  در  مرکز  این  نیازمندی های  و  توانمندی ها 
عفونی  پسماندهای  دفع  شیوه  کرونا،  به  مشکوک  مراجعان 

نیز بررسی شد.
با  کازرون  به  خود  سفر  ادامه  در  یزدیان  کرد:  اضافه  او 
شهید  بهداشت  مرکز  محیط  سلامت  کارشناس  همراهی 
پیرویان و کارشناسان فرمانداری ویژه و شهرداری شهرستان، 

از چشمه آب آشامیدنی ساسان نیز بازدید کرد.
در این بازدیدها مهندس محمد مفتح و مهندس کریم شیخی 
کارشناسان سلامت محیط، بازرس ویژه استانداری فارس را 

همراهی نمودند.

ممسنی

 در راستای مسئولیت اجتماعی شرکت 
صورت گرفت؛

دپوی خاک درسایت زباله شهرداری 
نورآباد توسط ترابری منطقه فارس

با کمک واحد ترابری منطقه فارس دپوی خاک در سایت 
دفن زباله شهرداری شهرستان نورآباد انجام شد.

مخابرات  و  لوله  خطوط  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
منطقه گفت:  ترابری  فارس، رئیس واحد  منطقه  ایران  نفت 
همجواران  قبال  در  اجتماعی  مسئولیت  به  عمل  راستای  در 
شیوع  به  باتوجه  زباله های شهری  دفن  همچنین ضرورت  و 
کرونا و حساسیت دفن روزانه زباله های شهری و درخواست 
مرکز  از  بلدوزر  دستگاه  یک  نورآباد،  شهرستان  شهرداری 

انتقال نفت نورآباد به سایت دفن اعزام شد.  
کاری  روز   5 مدت  به  عملیات  این  در  افزود:  رضایی  علی 
نقاط  به  احداث جاده دسترسی  ضمن دپوی خاک، عملیات 

مختلف سایت نیز انجام شد.
وی یکی از ویژگی های این عملیات را، عدم ایجاد خلل در 
انجام فعالیت های شرکت باتوجه به همزمانی بودن با عملیات 

تسطیح مسیر خط نام برد.

نیریز

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز:

برداشت میوه »ب هِ« از باغ های 
شهرستان نی ریز آغاز شد

برداشت  شروع  از  نی ریز  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
»بهِ« در سطح حدود 350 هکتار باغ های مثمر این شهرستان 

خبر داد.
به گزارش روابط عمومی مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان 
نی ریز، علیرضا بصیری گفت: همه ساله با فرا رسیدن فصل 
پاییز و از اواخر مهر تا پایان آبان ماه، شاهد برداشت میوه 
»ب هِ« از ارقام اصفهانی، شیشه ای، کدوئی و محلی در شهرستان 
هستیم که به لحاظ کیفیت، عطر و طعم، از جایگاه مطلوبی در 
استان برخوردار و همین امر باعث شده است که خریداران 
تمایل زیادی به خرید این محصول داشته باشند و بازار بسیار 

مناسبی را در شهرستان شاهد باشیم.
با  و  هکتار   400 شهرستان  در  »به«  کل  سطح  افزود:  وی 
خشکسالی،  خسارت  و  باغ ها  بیشتر  بودن  جوان  به  توجه 
سرمازدگی و آفات و امراض، متوسط عملکرد این محصول 
در سال جاری نسبت به شرایط عادی 2 تن کاهش داشته و 
حدود 8 تن در هکتار است در صورتیکه در باغ های نمونه، 

این عملکرد به بیش از 80 تن نیز می رسد که کسب عنوان 
تولیدکننده برتر استانی را نیز در سال های اخیر به دنبال داشته 

است.
دلیل  به  که  پارسال  به  نسبت  امسال  کرد:  خاطرنشان  او   
قابل  عملکرد  افزایش  نداشتیم  آنچنانی  محصول  سرمازدگی 
تن   2800 حدود  می شود  پیش بینی  بطوریکه  داریم  توجهی 

محصول برداشت و به بازار عرضه شود.

استان بوشهراستان بوشهر
استاندار بوشهر: 

در انتخاب شهرداران بوشهر 
دخالت نداشته ایم

 
استانداری  این  مسئولان  و  مدیران  گفت:  بوشهر  استاندار 
عنوان  به  اسلامی  شوراهای  اعضای  تصمیم  به  احترام  برای 
این  در  شهرداری  هیچ  انتخاب  در  تاکنون  مردم  نمایندگان 

شهر و استان دخالتی نداشته اند.
معارفه  و  تکریم  در  گراوند  عبدالکریم  ایرنا،  گزارش  به 
افزود: در دولت دوازدهم سه شهردار و دو  بوشهر  شهردار 
سرپرست برای شهرداری بوشهر انتخاب شد که در هر سه 
صورت  شهر  شورای  اعضای  توسط  شهردار  انتخاب  مورد 
این  فرماندار  و  عمرانی  حوزه  با  مشورتی  هیچ  و  گرفت 

شهرستان نشده است.
زیرا  نگاه شد  احترام  با  انتخاب ها  به  همیشه  بیان کرد:  وی 
به  و  است  مردم  به  احترام  شورا  انتخاب  به  احترام  معتقدیم 
ناحیه  از  سفارشی  و  توصیه  مداخله،  هیچگونه  دلیل  همین 

استانداری در انتخاب شهردار صورت نگرفته است.
توسط  شهرداران  احکام  که  شورایی  در  داد:  ادامه  گراوند 
از  منتخب  فرد  که  مواردی  همه  در  می شود  امضا  استاندار 
انتصاب  با  نبود  اشکال  دارای  و گزینشی  اداری  فرایند  نظر 
آنها موافقت شده است زیرا آن را انتخاب شورای برگزیده 

مردم می دانستم.
وی اظهار داشت: خیلی جاها سنگ شهرداری ها را به سینه 
خواسته ای  شورا  چنانچه  تا  کردم  توصیه  شهردار  به  و  زده 
فراتر از قانون داشت در برابر آن به صورت شفاف ایستادگی 

کنند.
بوشهر  جدید   شهردار  برای  فرصتی  اکنون  افزود:  گراوند 
فراهم شده است که باید از این ظرفیت برای خدمت رسانی 
استفاده و در حدود یک سال زمان باقی مانده تا پایان فعالیت 
شورا شرایطی ایجاد کند تا شهروندان عملکرد او را به طور 

ملموس احساس کنند.
و  باشد  کار  پای  مقداری  اگر  بوشهر  شهرداری  وی گفت: 
همه کمک کنند استعداد دارد تا به عنوان گل سرسبد جنوب 
کشور بدرخشد زیرا  این ظرفیت با وجود ساحل منحصربه 

فرد در شهر بوشهر وجود دارد.

شهردار بوشهر:

 شهرداری ها هیچ وقت
 تعطیل نیستند

 بهترین اتفاق همدلی و همراهی است

هیچ وقت  شهرداری ها  کرد:  عنوان  بوشهر  شهردار  بوشهر 
تعطیل نیستند و ما همواره، حتی پنج شنبه ها -که سایر ادارات 

تعطیل هستند- نیز در حال کار هستیم.
معارفه خود در  ایسنا، حسین صالحیان در آیین  به گزارش 
ممکن  اتفاق  بهترین  گفت:  بوشهر  استانداری  کوثر  سالن 
همدلی و همراهی است و خدمت به مردم افتخاری است که 

نصیب هر کسی نمی شود.
در  خود  مأموریت  مدت  پایان  در  امیدوارم  داد:  ادامه  وی 
بوشهر و در این مدت ۱۰ یا ۱۱ ماه پیش رو، بتوانم گزارش 

خوبی از کارها و عملکرد خود به عنوان شهردار ارائه دهم.
بتوانیم  اینکه  برای  کرد:  اظهار  بوشهر  بندر  جدید  شهردار 
پروژه های نیمه تمام را به جمع بندی برسانیم نیازمند همراهی 

دستگاه ها و تعامل آنان هستیم.
صالحیان تصریح کرد: شهرداری ها هیچ وقت تعطیل نیستند و 
یقین بدانید که ما همواره در حال کار هستیم. خواهش من از 
دوستان و عزیزان دانشگاهی نیز همراهی و در کنار ما بودن 

برای ارائه یک مدیریت علمی است.
 

معاون عمرانی استاندار بوشهر:

۸۰۰کیلومتر از شبکه های آبرسانی 
استان بوشهر نوسازی شد

 
بوشهر گفت: در هفت سال گذشته  استاندار  معاون عمرانی 
۸۰۰ کیلومتر از شبکه آبرسانی این استان نوسازی شده است 

در  دانش بنیان  شرکت های  فعالیت  برای  فرصتی  این  و  
راستای حفاظت از تأسیسات آبی است.

به گزارش ایرنا، مهرداد ستوده در نشست با مسئولان پارک 
اینکه هدررفت آب  علم و فناوری بوشهر افزود: باتوجه به 
یکی از چالش های جدی است تا پیش از آغاز به کار دولت 
یازدهم تنها ۳۰۰ کیلومتر از شبکه آب استان بوشهر نوسازی 

شده بود.
وی یادآور شد: ورود شرکت های فناور و دانش بنیان بومی 
برای حفاظت از تأسیسات نفت و گاز و توسعه زیرساخت های 

آب در استان ضروری است.
معاون عمرانی استاندار بوشهر گفت: همچنین در این زمینه در 
طی ۲ سال و نیم ۶ سد افتتاح می شود و حجم آب شیرین کن 
استان از ۲۰ هزار مترمکعب در ۲ سال به ۱۵۰ هزار مترمکعب 

رسیده است.
صنعت  و  دانش بنیان  شرکت های  به  توجه  گفت:  ستوده 
توریسم ۲ راهکار اساسی و بنیادی برای حل مسئله بیکاری و 

اشتغالزایی در جامعه به شمار می روند.
وی اضافه کرد: گردشگری صنعتی بدون هر گونه آلودگی و 
بی نیاز به سرمایه گذاری بالا است و می تواند وضعیت اشتغال 

استان را متحول کند.
ستوده با اشاره به کریدور گردشگری تعریف شده  در استان 
کشیده  عسلویه  بندر  تا  و  آغاز  دیلم  حصار  از  که  بوشهر 
ریگ،  بندر  گناوه،  از  که  مسیر  این  در  گفت:  است  شده 
امکاناتی  می گذرد  کنگان  و  دیر  دشتی،  تنگستان،  بوشهر، 
چون ساحل، بوم گردی، هتل پنج ستاره، فرودگاه و در آینده 

خط ریلی قرار دارد.
 ۳۰۰ پذیرش  کرد:  اعلام  بوشهر  استاندار  عمرانی  معاون 
گردشگر خارجی در روستاهای استان بوشهر بیانگر این است 
که اکنون فرهنگ استفاده از طبیعت و امکانات موجود برای 

توسعه صنعت توریسم  در روستاها نهادینه شده است.
به  توجه  با  گفت:  فناور  شرکت های  خصوص  در  وی 
ادبیات  و  گفتمان  با  فناوری  و  علم  پارک  مسئولان  اینکه 
شرکت های دانش بنیان و فناور آشنا هستند، در همین راستا 
و  علم  پارک  به  عباسک  جزیره  مسئولیت  و  اختیار  تمام 

فناوری واگذار شده است.
معاون عمرانی استاندار بوشهر گفت: در راستای حمایت از 
شرکت های دانش بنیان، شهرداری ها و دهیاری های استان با 
تجدید نظر در نگاه خود باید محصولات مورد نیاز خود را از 

شرکت های دانش بنیان بومی خرید کنند.
ستوده افزود: شرکت های دانش بنیان باید محصولات خود را 
که در اجرای پروژه ها کاربرد دارد به استان ارائه و معرفی 
مورد  محصول  خرید  برای  که  است  ما  وظیفه  این  و  کنند 
نیاز، شرکت های دانش بنیان و فناور بومی را در اولویت قرار 

دهیم.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

از پذیرش مسافران در هرمزگان 
خودداری کنید

   
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: آمار مبتلایان 
و بستری در استان رو به افزایش است و مردم باید رعایت 

دستورالعمل های بهداشتی را جدی بگیرند.
به گزارش ایسنا، دکتر حسین فرشیدی افزود: در ۲۴ ساعت 
گذشته یک نفر دیگر بر اثر کرونا در استان جان باخت و 

شمار جان باختگان به ۸۱۰ نفر رسید.
وی با بیان اینکه فرد جان باخته مردی ۴۳ ساله از بندرعباس 
بود، اظهار کرد: اکنون ۱۸۱ نفر با تشخیص کووید ۱۹ در 
نفر در  این شمار ۵۰  از  بستری اند که  استان  بیمارستان های 

بخش مراقبت های ویژه )آی. سی. یو( بسر می برند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به اینکه حال 
۱۵ نفر از آن ها وخیم است، تصریح کرد: در این هفته ۲۰ 
و  کرد  پیدا  افزایش  استان  در  بستری  بیماران  آمار  درصد 
اکنون درصد موارد مثبت در آزمایش ها به ۳۵ درصد رسیده 

است.
فرشیدی بیان کرد: ۷۶ درصد از افرادی که تاکنون در استان 
مبتلا شده اند ساکنان شهرها و ۲۴ درصد ساکنان  به کرونا 
این  می تواند  روستاها  به  سفر  افزایش  که  بوده اند  روستاها 

آمار را تغییر دهد.
اینکه  به  اشاره  با  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
میانگین  استان ۶۳ سال و  فوتی های کرونا در  میانگین سن 
سن افراد بستری شده ۵۳ سال است، اضافه کرد: ظرف دو 
سه هفته گذشته آمار رعایت شیوه نامه های بهداشتی در استان 
کاهش یافته است که نتیجه آن دو سه هفته آینده با افزایش 

شمار بستری ها و فوتی ها خود را نشان خواهد داد.
وی ادامه داد: خانواده ها از پذیرش مسافران خودداری کنند، 

زیرا وضعیت در کشور قرمز هست و مسافرت ها می تواند به 
افزایش شیوع بیماری در استان منجر شود.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان، 
فرشیدی با بیان اینکه تاکنون ۷۴ هزار و ۴۴ آزمایش کووید 
۱۹ در استان انجام شده است، خاطرنشان کرد: با پیگیری های 
یکشنبه  روز  از  ماسک  تولید  افزایش  و  هرمزگان  استاندار 
فروش  به  تومان   ۳۰۰ و  هزار  قیمت  با  استان  در  ماسک 
و  داروخانه ها  در  ماسک  رقم  این  از  بالاتر  نباید  و  می رسد 

دیگر مراکز به فروش برسد.

مدیرعامل سازمان بنادر ودریانوردی:

هیچ شرایطی باعث توقف 
فعالیت بنادر کشور نشده است

 
هیچ  تاکنون  گفت:  ودریانوردی  بنادر  سازمان  مدیرعامل 
شرایطی باعث حتی یک ساعت توقف و رکود بنادر تجاری 
کشور نشده و تمامی فعالیت ها در اسکله ها و بنادر به صورت 

شبانه روزی فعالیت می کنند.
به گزارش خبرگزاری مهر، محمد راستاد در سفر یک روزه 
دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل  همراه  به  هرمزگان  استان  به 
استان هرمزگان، از بخش های مختلف بندر شهید رجایی از 
جمله ترمینال های کانتینری و فله بازدید کرد و در جریان 

آخرین فعالیت ها و پروژه های این بندر قرار گرفت.
محمد راستاد در بازدید از بندر شهید رجایی در بندرعباس با 
بیان اینکه تمامی فعالیت ها در بنادر تجاری کشور به صورت 
انواع محموله های  شبانه روزی و بدون وقفه برای بارگیری 
صادراتی و تخلیه محموله های وارداتی در جریان است، عنوان 
تجاری  بنادر  تمامی  در  تاکنون  سال جاری  ابتدای  از  کرد: 
کشور که دارای ظرفیت ۲۴۶ میلیون تن هستند، بالغ بر ۷۰ 
میلیون تن تخلیه و بارگیری انواع کالاها صورت گرفته است.
وی ادامه داد: هیچ شرایطی باعث نشده حتی یک ساعت بنادر 
کشور دچار رکود و توقف شوند و تمامی اسکله ها و بنادر 

برای تخلیه و بارگیری انواع محموله ها فعال هستند.
مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی افزود: در بنادر استان 
هرمزگان به ویژه در بندر شهید رجایی به عنوان بندر اصلی 
کشور نیز فعالیت ها بی وقفه ادامه دارد و از ابتدای سال جاری 
تاکنون بالغ بر ۳۶ میلیون تن تخلیه و بارگیری کالا و ۶۷۰ 
هزار TEU تخلیه و بارگیری کانتینر در بندر شهید رجایی 

صورت گرفته است.
تهدیداتی  و  تحریم ها  تمامی  علی رغم  کرد:  تأکید  راستاد 
تحمیل  ما  کشور  بر  قانونی  غیر  و  ناعادلانه  به صورت  که 
زمینه  در  مشکل  ایجاد  برای  که  تلاش هایی  و  است  شده 
فعالیت های بندری کشور ما صورت می گیرد اما روند حمل 
و نقل و تجارت دریایی کشور در همه بنادر کاملًا فعال و 

در حال انجام است.
توسعه ای  پروژه های  و  فعالیت ها  کرد:  خاطرنشان  وی 
در  عمدتاً  و  می روند  پیش  به  قوت  با  نیز  کشور  بنادر  در 
اجرا  حال  در  گرفته  صورت  زمان بندی  برنامه  چارچوب 
هستند و به واسطه این سرمایه گذاری ها ظرفیت های جدید در 

بنادر کشور ایجاد خواهد شد.
این  از  بخشی  داشت:  اظهار  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
سرمایه گذاری ها توسط سازمان بنادر و دریانوردی برای ایجاد 
قابل  بخش  و  شده  انجام  بندری  زیرساخت های  و  زیربناها 
توجهی از آن نیز سرمایه گذاری بخش خصوصی در راستای 

ایجاد روبناها و تجهیزات بندری است.
این  از  توجهی  قابل  تعداد  امیدواریم  شد:  یادآور  راستاد 

پروژه ها تا پایان سال جاری به بهره برداری برسند.
مدیر عامل سازمان بنادر و دریانوردی با همراهی مدیر کل 
نفتی  عمرانی،  بخش های  از  هرمزگان  دریانوردی  و  بنادر 
احداث  روند  جمله  از  رجایی  شهید  بندر  سرمایه گذاری  و 
و  تخلیه  روند  و  کانتینری  پایانه  دریایی،  مرجع  ساختمان 
بارگیری کالا در بزرگترین بندر تجاری کشور بازدید کرد.
مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی در ادامه جهت بررسی 
روند ارائه خدمات در بندر امام خمینی )ره(، استان هرمزگان 

را به مقصد خوزستان ترک کرد.

استان خوزستاناستان خوزستان

استاندار خبر داد؛

 افزایش بزرگراه های خوزستان 
تا سال آینده

 
استان  بزرگراه های  میزان  افزایش  از  خوزستان  استاندار 
استان  با چهار خطه شدن دو محور  تا سال آینده  خوزستان 

خبر داد.
راه های  ایمنی  کمیسیون  نشست  در  شریعتی  غلامرضا 
خوزستان برگزار شد، اظهار کرد: خوشبختانه در ۶ ماهه سال 

جاری نسبت به مدت مشابه سال قبل شرایط بهتری از نظر 
تعداد تصادفات و موارد جرحی و فوتی داشته ایم.

به گزارش ایسنا، به نقل از استانداری خوزستان، وی افزود: 
توجه  نشان دهنده  جرحی  موارد  و  تلفات  در  کاهش ها  این 
بیشتر مردم در رعایت مقررات و همچنین کار شبانه روزی 
و حضور پیشگیرانه پلیس راه و اهتمام اورژانس برای کاهش 

آمار فوتی ها است.
شریعتی گفت: همچنین تلاش اداره کل راهداری در زمینه 
نصب علائم پیشگیرانه و ایمنی در جاده ها و کار بی وقفه ای 
بخش  در  که  کارهایی  نیز  و  شده  انجام  زمینه  این  در  که 
بهسازی و ترمیم جاده ها و استفاده از وسایل ایمنی همچون 
گاردریل ها و نیوجرسی صورت گرفته است، در این موفقیت 

تأثیرگذار بوده است.
استاندار خوزستان افزود: همچنین اداره کل راه و شهرسازی 
و شرکت زیرساخت در توسعه راه های استان خوزستان نقش 
ویژه ای ایفا کردند و تا سال آینده با چهار خطه شدن محور 
میزان  ایذه  تا  غیزانه  مسیر  همچنین  و  خیرآباد  تا  رامهرمز 

بزرگراه های استان افزایش چشمگیر پیدا می کند.
دلگرم کننده  و  نویدبخش  ما  برای  وضعیت  این  گفت:  وی 
است. حوزه معاونت عمرانی استانداری و دفتر فنی و حمل و 
نقل و ترافیک نیز سیاستگذاری و برنامه ریزی خوبی داشتند 

که قابل تقدیر است.
استاندار خوزستان بیان کرد: البته این آمار مربوط به پیش از 
اربعین است و ما در کاهش فوتی ها در جاده های روستایی 
در کشور رتبه اول را به دست آوردیم و در آمار مجروحین 
به  را  کشور  سطح  در  سوم  رتبه  نیز  روستایی  جاده های  در 

دست آوردیم.
افزایش  موتورسیکلت  تصادفات  آمار  البته  گفت:  شریعتی 
شمار  به  ما  برای  خطری  زنگ  این  و  است  کرده  پیدا 
تردد  بعضاً  و  فرهنگ سازی  عدم  هم  آن  عوامل  از  می رود. 
باید  موتورسیکلت های فرسوده یا فاقد چراغ سالم است که 

در این زمینه سخت گیری لازم انجام شود.
وی افزود: البته به دلیل افزایش سه برابری کشت تابستانه، 
احتمال  رو  این  از  و  داشته ایم  را  روستاییان  تردد  افزایش 
تصادف هم افزایش می یابد و لازم است در راه های روستایی 
سخت گیری در رعایت قوانین بیشتر شود و کنترل ها افزایش 

یابد.
استاندار خوزستان گفت: امیدواریم آمار استان در نیمه دوم 
سال بهتر شود و شاهد افزایش ایمنی مسافران در خوزستان 

باشیم.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

 معاون بازآفرینی راه و شهرسازی 
کهگیلویه و بویراحمد خبر داد:

پروژه بازآفرینی نجف آباد یاسوج 
۹۰ درصد پیشرفت دارد

معاون بازآفرینی شهری راه و شهرسازی کهگیلویه و 
بازآفرینی  پروژه  درصدی   ۹۰ پیشرفت  از  بویراحمد 

نجف آباد یاسوج خبر داد.
از  مهر، سیاوش رشته دراز پیش  به گزارش خبرنگار 
ظهر یکشنبه در جمع خبرنگاران، افزود: پروژه آسفالت 
و جدول گذاری محله نجف آباد در قالب طرح بازآفرینی 
شهری با حمایت ویژه استانداری و همراهی اداره راه و 
شهرسازی بیش از ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته و 

بزودی به پایان می رسد.
رشته دراز بابیان اینکه سال جاری به علت بارندگی های 
زیاد شاهد آب گرفتگی معابر و شرایط نامناسب موجود 
جهت  به  و  راستا  این  در  افزود:  بودیم،  محله  این  در 
رعایت و رفاه حال مردم در فصل بارش پیش رو، بیش 
در  مشکل  این  رفع  برای  جدول گذاری  متر   ۱۰۰۰ از 

محله نجف آباد همزمان با آسفالت معابر اجرا شد.
محل  از  ریال  میلیارد   ۱۱ کرد:  تصریح  دراز  رشته 
برای  شهرسازی  و  راه  شهری  بازآفرینی  اعتبارات 
اجرای طرح بازآفرینی شهری در نجف آباد هزینه شد.

رشته دراز گفت: در همین راستا در طی این ۱۴ هزار 
و ۱۳۶ مترمربع زیرسازی آسفالت محله نجف آباد در 

قالب طرح بازآفرینی شهری انجام خواهد شد.
وی ساماندهی برخی از محلات اعم از جدول گذاری و 
کنار  در  بازآفرینی شهری  قالب طرح  در  را  آسفالت 
و  راه  کاری  اولویت های  از  عمرانی  پروژه های  سایر 

شهرسازی برشمرد.
کرد:  خاطرنشان  استان  شهرسازی  و  راه  معاون 
تلاش های  سایه  در  توانسته ایم  کنون  تا  خوشبختانه 
مجموعه مدیریت و نیروها در حوزه بازآفرینی شهری 
پاسخگوی بسیاری از درخواست ها در محله های هدف 

باشیم.

سرپرست مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان از تولید 516 تن 
گوشت سفید در سه ماه دوم سال جاری در شهرستان ارسنجان خبر داد.
جهادکشاورزی  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
تعداد  ارسنجان  در شهرستان  اظهار کرد:  ناصر حسینی  سید  ارسنجان، 
19 واحد تولیدی پرورش مرغ گوشتی فعال وجود دارد که سه ماهه 
دوم سال جاری تعداد ۱2 واحد اقدام به جوجه ریزی به میزان 304000 
قطعه کردند و درمجموع بیش از 516 تن گوشت سفید در شهرستان 

ارسنجان تولید و روانه بازار مصرف گردید. وی ادامه داد: سامانه های 
نظارت بر کیفیت و بهداشت تولید مرغ در استان کاملًا فعال و مراحل 
تولید مرغ از ابتدا تا انتهای تولید توسط کارشناسان ناظر فنی مدیریت و 
همچنین ناظران بهداشتی شبکه دامپزشکی کاملًا کنترل شده و کاهش 
شدید تلفات در طی دوره، نشان از پرورش مناسب به دور از مخاطرات 
داروهای  از  استفاده  عدم  و  درمان  به  نیاز  شدید  بیماری ها، کاهش  و 

شیمیایی و آنتی بیوتیک ها دارد.

تولید 5۱۶ تن گوشت سفید درسه ماهه دوم سال۹۹ در شهرستان  ارسنجان


